
 

 

 

Zápis č. 20 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 16. 1. 2025 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni:  

Hosté:  

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Rozpočet Královéhradecké oblasti pro rok 2025, za rok 2024 

4) OCM 2025 

5) Poplatek za účast na soustředění 

6) Různé 

 

 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

2. Došlá pošta 

 P. Pospíšilová (člen VV ČJF - ekonomika) – zaslání čerpání rozpočtu KHO za rok 

2024 (viz bod 3 programu) 

 P. Kuklík (generální sekretář ČJF)  - VV ČJF na svém posledním zasedání stanovil 

termín celostátní Konference ČJF a to na dne 8. 10. 2025. 

 p. Krištofová (asistentka – sekretariát ČJF) – nabídka vstupenek na Galavečer ČJF 

– 25. 1. 2025 v hotelu International Brno 

 

 

3. Stav finančních prostředků KHO 

               Dle sdělení p. Pospíšilové je stav účtu KHO k 321. 1. 2025 následující:  

                provoz - dotace se vzděláváním -        370 300 Kč 

                 čerpání -                                              219 725 Kč 

                 zůstatek -                                             150 575 Kč 

 

                 OCM – dotace -                                    28 842 Kč 

                 čerpání -                                                24 840 Kč 

                 zůstatek -                                                 4 002 Kč 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


             OV KHO schválil návrh rozpočtu na rok 2025. Rozpočet v příloze. 

 

4. OCM 2025 

OV KHO projednal a schválil následující děti a juniory, kteří budou zařazení do OCM 

KHO.  

Eliška Píšová – JK Nová Ves  17 let 

Natálie Adamu – TJ Krakonoš Trutnov -18 let 

Eva Šedová - TJ Krakonoš Trutnov – 14 let 

Anna Vávrová – Fjordklub ČR – 18 let 

Rozálie Benediktová – JK Metuje – 13 let 

Anna Špačková – JK K plus K – 15 let 

Natálie Servusová – Farma Turov – 18 let 

Jana Vaníčková – JK pod Špičákem – 15 let 

Marta Vaníčková – JK pod Špičákem – 10 let 

Šárka Vacinová – TJ Krakonoš – 18 let 

Nikola Laňarová – JK Jeřice – 17 let 

Adam Trávníček – JK Jeřice – 17 let 

Pavla Bobrová – TJ Krakonoš – 17 let 

Amálie Schejbalová – JS Rožmitál – 15 let 

Valerie Sekotová – Fjordklub ČR – 13 let 

Ondřej Dědina – JK Jeřice – 9 let 

Eliška Šlégrová –  TJ Krakonoš – 10 let 

Alena Hovadová – JK Podstráň – 17 let 

Sabrina Roudná – JK Postráň – 15 let 

Jolana Kopecká – JK Jeřice – 15 let 

Natálie Vítková – Fjordklub ČR – 18 let 

 

OV KHO schválil poplatek na OCM: 

-pro vybrané děti a juniory skoky i drezura  – 200,- Kč 

- pro ostatní zájemce – skoky – pro členy KHO 350,- Kč 

                                                   pro zájemce z jiných oblastí 450 Kč 

- drezura pro všechny 500 Kč. 

 

 

 

5. Různé 

 p. Pejos informoval o aktualizaci webových stránek KHO (původní stánky jsou 

již zastaralé a nefunkční) – spuštěny budou během ledna 2025 

 OV KHO se znovu zabýval problematiku zkoušky hobby jezdeckého minima 

(měla by být platná od 1. 4. 2025). OV KHO navrhuje zrušení licencí hobby 

minima, nejsou přínosem pro jezdce, odrazují zájemců od hobby soutěží.  Dle 

PJS je zodpovědný za dodržování pravidel na opracovišti rozhodčí, nebo 

steward. Ten dbá na dodržování pravidel, v případě potřeby zasáhne, buď 

poučí jezdců, nebo vyloučí ze soutěže dle závažnosti přestupku. Za přípravu 

jezdců na závody odpovídá instruktor, nebo trenér. Není nutné zatěžovat hobby 

jezdce dalšími povinnostmi a finančními náklady.  



 OV KHO pověřuje sekretářku schvalováním nových členů a subjektů KHO pro 

rok 2025  

 OV KHO schválil nákup pěti kusů drezurních a skokových deček s logem 

KHO pro účastníky MČR v roce 2025. P. Konečný navrhl vyšití sady pro 

jezdce i koně, možnost zakoupení sady pro jezdce. ( podsedlová dečka, 

odpocovací deka, tričko s límečkem, mikina, bunda. ) OV KHO pověřil 

zajištěním zakázky S. Juhászovou a D. Kricnarovou.  

 P. Pejos informoval o udělení akreditace MŠMT – trenér a cvičitel jezdectví 

pro TJ Krakonoš Trutnov. OV KHO pověřil sekretářku podáním žádosti o 

otevření nového kurzu pro trenéry a cvičitele.  

 OV KHO se při vyúčtování OCM zabýval zůstatkem 4000 Kč. Sekretářka 

oblasti prověří, zda je možné ještě vyúčtovat na individuální trénink juniora.  

 OV KHO navrhuje umístění staré časomíry u p. Jaromíra Poura, specialisty pro 

skoky, navrhuje umístění nové časomíry u p. Svatavy Juhászové – národní 

rozhodčí. Bude projednáno na dalším zasedání OV.  

 

 

 

 

Svoboda nad Úpou, 20. 1. 2025 

zapsala Svatava Juhászová 
 

 

 

 

 

 


